
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-1/2015 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 13. 1. 2015 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Pokorná, Jelen, Tůma, 

Panská, Coufalová, Janák, Baláš, Vomáčko, Harbichová, Flemr 

Studentská komora (s): Novotný, Pánková, Pecinová, Omcirk, Blažek, Kalkusová 

Omluveni: Česák (s) 

Nepřítomní: / 

 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Petr, Süss, Gryc, Bunc, Velenský, Kokštejn, Kohoutek, 

Vorálek, Nigrin, Parry Martínková, Čáslavová, Vindušková 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod předseda AS UK FTVS Heller přivítal předsedu Akademického senátu UK PhDr. 

Tomáše Nigrina, Ph.D. a seznámil s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání 13. 1. 2015: (17-0-2) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/01/2015: AS UK FTVS schválil Program zasedání 13. 1. 2015. 

 

2. Projednání a schválení zápisu ze dne 9. 12. 2014 a 16. 12. 2014 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhy zápisů. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 9. 12. 2014: (20-0-0).  

Usnesení 02/01/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 9. 12. 2014. 

 

Hlasování o zápisu ze zasedání 16. 12. 2014: (20-0-0).  

Usnesení 03/01/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 16. 12. 2014. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o jmenování dr. Prokešové kontaktní osobou pro studenty se 

specifickými potřebami. Do důchodu odešla doc. Bartůňková, z  tohoto důvodu bylo potřeba 

upravit složení etické komise, nově je předsedou prof. Bunc. Dále děkanka informovala o 

úpravě minimální mzdy, reakreditaci Kinantropologie a Biomechaniky v doktorském studiu, 



programu Start a projektu UNCE. Na studijní oddělení nastoupila nová referentka Mgr. 

Dagmar Balcarová. 

Dále na vyzvání paní děkanky vystoupil tajemník Zelenka a přiblížil situaci ohledně důvodů 

a následné realizace výpovědi doc. Süssovi. AS UK FTVS souhlasil s vystoupením doc. 

Süsse a sdělením jeho stanoviska ke vzniklé situaci. Doc. Süss vyjádřil nesouhlas s formální 

a obsahovou stránkou výpovědi. 

Předseda Heller požádal o stručné reakce. V následné diskusi vystoupili: proděkan Petr, 

senátor Tůma, senátor Janák,  doc. Kohoutek,  děkanka Kohlíková, doc. Süss,  tajemník 

Zelenka,  senátor Vomáčko, senátor Jelen a senátor Omcirk. Senátor Tůma navrhl požádat 

etickou komisi UK o posouzení, zda při předání výpovědi doc. Süssovi nebyl porušen etický 

kodex UK.  

Hlasování o vyjádření se etické komise UK: (2-7-10) (pro-proti-zdržel se) 

 

4. Projednání podkladů k akreditaci studijního oboru Management sportovního 

cestovního ruchu 

Doc. Čáslavová představila dvouletý magisterský obor Management sportovního cestovního 

ruchu. Předseda Heller požádal o vyjádření studijní komise. Předseda studijní komise Hojka 

se zeptal, kolik se počítá přijímat do tohoto oboru studentů a zda to bude na úkor nějakého 

jiného oboru. Doc. Čáslavová uvedla, že to nemá být na úkor jiného oboru. Proděkanka 

Vindušková zmínila, že do navazujícího oboru Management tělesné výchovy a sportu už 

v minulých přijímacích zkouškách nebyl převis studentů a nový obor, který se otevírá, 

většinou v počátku nemá příliš mnoho studentů. Také bylo vymezeno, jací studenti se 

mohou do navazujícího studia Management tělesné výchovy a sportu hlásit. Senátor Jelen se 

zeptal, zda je předpis, jaký minimální počet studentů se musí přihlásit. Proděkanka uvedla, 

že toto není stanoveno. Senátor Hojka uvedl, že se dají měnit kvóty na jednotlivé obory, od 

UK je kvóta pouze na celkový počet studentů. Zeptal se na předpokládaný počet 

přijímaných studentů. Doc. Čáslavová uvedla, že se zatím plánuje pouze jedna skupina, tj. 

kolem 20 studentů. Senátor Hojka shrnul, že ze studijní komise nebyly závažnější námitky. 

Senátor Omcirk upozornil, aby stávající obor Management tělesné výchovy a sportu nebyl 

zaměňován s nově plánovaným Managementem sportovního cestovního ruchu. 

Hlasování o akreditaci Managementu sportovního cestovního ruchu: (18-0-1) 

 

Usnesení 04/01/2015: AS UK FTVS schválil akreditaci Managementu sportovního 

cestovního ruchu. 



5. Interpelace proděkanky pro vnější vztahy (aktuality na internetu, výuka zahraničních 

studentů) 

Předseda Heller požádal proděkanku Parry Martínkovou o vyjádření k aktualitám na 

internetu a k výuce zahraničních studentů. Proděkanka souhlasila, že je třeba kontrolovat 

aktuality na webu a že zpráva ohledně účasti dr. Musálka na zasedání ruské Státní dumy 

vyzněla nevhodně. Informovala, že Moskevská státní Lomonosova univerzita má nadále 

zájem s naší fakultou spolupracovat, zároveň bylo sděleno, že došlo k obnovení spolupráce 

Univerzity Karlovy s Lomonosovou univerzitou. Senátor Janák upozornil, že problém není 

ve spolupráci, ale ve způsobu vyjádření zmíněné zprávy. Paní děkanka uvedla, že zde byl 

trochu problém s překladem, dr. Musálek nebyl na zasedání ruské Státní dumy, ale na 

akademické půdě se setkal s jejími představiteli. Senátor Kaplan apeloval na obezřetnost při 

formulaci zpráv na webu fakulty. Senátor Flemr informoval o chybách na webových 

stránkách a neaktuálních zprávách. Proděkanka uvedla, že ona není zodpovědná za web, ale 

že se připravují nové webové stránky. Děkanka uvedla, že za webové stránky je zodpovědný 

proděkan Petr a bude to mít na starosti dr. Musálek. Dále zmínila, že jsme byli upozorněni 

na špatnou angličtinu na našich webových stránkách. 

Ohledně výuky zahraničních studentů paní proděkanka Parry Martínková informovala o 

snaze spojovat předměty pro studenty Erasmu a samoplátce. Probíhá revize předmětů a bude 

snaha předměty modifikovat tak, aby byly semestrální, většina zakončena klasifikovaným 

zápočtem a byla možnost je nabízet studentům programu Erasmus a samoplátcům. Dále 

uvedla, že toto bude ještě řešeno s vedoucími kateder. Senátor Tůma uvedl, že některé 

předměty, které jsou pouze na půl semestru, jsou takto akreditované, tudíž to nelze měnit. 

Dále uvedl, že prolínání vstupů studentů samoplátců a Erasmu již zde je. Proděkanka 

reagovala, že je snaha půlsemestrální předměty jen zredukovat. Senátor Hojka uvedl, že zde 

byl problém, že učitelé dostávali zaplaceno jen za 7 hodin a akreditace byly odlišné. Je tedy 

třeba uvedené sjednotit. Senátor Vomáčko informoval, že toto zredukování vzniklo za 

funkčního období děkana prof. Bunce. Proděkanka Parry Martínková zmínila, že toto nedělá 

dobrou vizitku naší fakultě v zahraniční a že prolínání funguje pouze někde, méně 

v povinných předmětech. Senátorka Pokorná upozornila, že jsou různé nároky na učitele 

pokud učí malou nebo velkou skupinu studentů. Senátor Janák se zeptal na způsob placení 

výuky v anglickém jazyce. Proděkanka Parry Martínková uvedla, že toto je teď v řešení u 

proděkana Petra.  

 

 



6. Příprava výroční zprávy AS UK FTVS za rok 2014 

Místopředseda Kaplan uvedl, že je třeba zpracovat výroční zprávu za rok 2014 a požádal 

předsedy jednotlivých komisí o zaslání podkladů. Optimální by byl termín do konce ledna. 

 

7. Informace o stavu rozpracovanosti Organizačního řádu FTVS UK 

Místopředseda Zahálka uvedl, že zpracované podklady k organizačnímu řádu byly předány 

vedení fakulty, schůzka s proděkanem Petrem je naplánovaná na tento týden. Na 

organizačním řádu se stále pracuje. 

 

8. Různé 

Předseda Heller informoval o dopise odborů, o kterém již bylo diskutováno. Dopis je 

zveřejněn na intranetu. Senátor Janák se zeptal, zda je v platnosti nějaká kolektivní smlouva 

a zda eventuálně byla konzultována s odbory. Děkanka uvedla, že toto bude ještě právně 

řešeno. Informovala, že pokud je odstoupení dohodou, tak je to dohoda dvou subjektů a 

může být součástí i mlčenlivost o celé záležitosti. Senátor Vomáčko zmínil, že byl dělán 

audit na výběrová řízení. Děkanka uvedla, že ohledně tohoto auditu byly problémy při 

předávání výsledků nastupujícímu vedení. Vedení fakulty sestaví odpověď na dopis odborů, 

která bude také předána AS UK FTVS. 

Senátor Omcirk poděkoval současnému vedení i doc. Süssovi za transparentnost jednání. 

Senátorka Pokorná se zeptala, kdo z právníků uvedených v různých zápisech ze zasedání 

KD resp. VKC, je právním zástupcem fakulty. Děkanka uvedla, že právním zástupcem je 

JUDr. Krůfa, ostatní jsou smluvní právní poradci – advokátní kancelář Petrásek & Slepička 

pro kauzu s p. Kirchnerem a na některé záležitosti řeší právníci Muskal a Muskalová. 

Senátor Novotný informoval, že 11. 1. 2015 skončil sběr dat k hodnocení výuky a 27. 1. a 

28. 1. 2015 se uskuteční veletrh celoživotního vzdělávání Gaudeamus. 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

  Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


